

## SC-2542、SC-2546、SC-2548 低速离心机

Low speed centrifuge



SC-2542/2546/2548 低速离心机，台式结构，采用直流无刷、无级调速电机驱动，微电脑控制转速和离心时间，键盘设定工作参数，液晶显示，离心转速、离心力同步显示。时间、转速、离心力可随时更改，该机转子采用铝合金模压成型，转子可与多种常规试管相匹配。

### 特性：

- ★ 直流无刷电机驱动，无级调速，电机免维护，运行宁静、清洁
- ★ 转速、离心力互设，时间、转速、离心力可在运行中随时修改
- ★ 电子门锁，确保操作安全

SC-2542、SC-2546、SC-2548 Desk-top type structure, driven by brushless DC stepless speed regulating motor, rotation speed and centrifuging time controlled by microcomputer, working parameters set via the keyboard, digital display of the centrifuging time, rotation speed and centrifugal force.

The rotor of this machine is formed of aluminium alloy material, which can be matched with many conventional test tubes.

- ★ Driven by brushless stepless speed regulating DC motor, quiet and clean
- ★ Furnished with a special key for centrifugal force through which the centrifugal force can be set or can be observed at any time during the running
- ★ Automatic stop upon opening of the door to ensure the operational safety

低速离心机

技术指标 \ 型号

	SC-2542	SC-2546	SC-2548
最高转速	4000rpm	4000rpm	4000rpm
最大相对离心力	2432 × g	2432 × g	2111 × g
角转子容量	15ml/20ml × 6	15ml/20ml × 12	5ml/10ml × 24
转速精度	± 30rpm	± 30rpm	± 30rpm
噪音	≤60dB	≤60dB	≤60dB
定时范围	1mm ~ 99:59 ( mm:ss ) 或连续/短时离心	1mm ~ 99:59 ( mm:ss ) 或连续/短时离心	1mm ~ 99:59 ( mm:ss ) 或连续/短时离心
电源	AC 220V 50HZ	AC 220V 50HZ	AC 220V 50HZ
功率	80VA	80VA	80VA
重量	20kg	20kg	20kg
外型尺寸 (L × W × H)mm	305 × 380 × 265	305 × 380 × 265	305 × 380 × 265